
Verslag Bewonersnetwerk Venlo-Zuid 14 mei 2014 
 
Aanwezig: 35 personen 
Locatie: obs De Koperwiek 
Notulist: Jack Driessen 

 
 
1. Welkom/vaststellen agenda 
De voorzitter, dhr. Ed Bastiaans opent de vergadering met een woord van welkom en 
geeft als streeftijd 21:00 uur aan. 
Hij memoreert dat dhr. Dale Tan, deelnemer aan dit netwerk maar vandaag niet 
aanwezig onlangs grootmeester in de Thaise verdedigingssport Muay Thai Boran. Hij 
is de enigste grootmeester in Nederland. Proficiat. 
Een extra agendapunt zal zijn het formeren van een werkgroep Ondergrondse 
afvalcontainer, 5a. 
  
2. Aanstellen notulist 
Het verslag van de plenaire vergadering zal voortaan gemaakt gaan worden door 
dhr. Jack Driessen, werkgroep Communicatie & Structuur, deze nam al de 
secretariaatsfunctie waar. 
 
3. Verslag van 5-02-2014 
Het verslag van de vorige bijeenkomst van 5-2-2014 wordt met dank aan Chien 
Engel goedgekeurd. 
  
4. Stand van zaken lopende initiatieven; 
I Beeldenpark 
Dhr. Mart Peters, op dit moment gebeurt er nog niets. Na een eerste 
inventarisatieronde was men niet tevreden over het aanbod van dat moment. Er zal 
opnieuw gezocht worden naar een goede invulling. Ook naar de 
verzekeringskwesties moet worden gekeken en samen met de gemeente Venlo en 
obs De Koperwiek wordt ook gekeken naar een kindvriendelijke invulling. Er kunnen 
kunstenaars uit de wijk worden doorverwezen en de werkgroep is ook nog op zoek 
naar twee enthousiaste mensen die kunnen helpen bij het ontwikkelen van het idee. 
Er zal een stuk voor de komende Wijkkrant worden aangeboden. 
II Burendag 
Mevr. Chien Engel, de werkgroep heeft een nieuwe naam voor het initiatief dat dit 
jaar op 13 september gaat plaatsvinden, “Venlo-Zuid presenteert zich”. Het zal zich 
afspelen in het hele Huis van de Wijk, (Sinselhof, Zuidpilaar, Zwanehoaf en 
Zuidhoek). 
Er zal een stuk voor de komende Wijkkrant worden aangeboden. 
III Burenhulp 
Dhr. Mart Peters, sinds 1 oktober 2013 actief met de werkgroep en ze hebben 
gemiddeld één hulpvraag per week, dus meer aanvragen kunnen vervuld worden. De 
werkgroep heeft op dit moment 20 vrijwilligers die diverse deskundigheden hebben. 
Ze hebben een eigen website, www.burenhulpvenlozuid.nl, ze zijn onlangs van 
locatie verhuist van het Hagerweike naar de Kinderboerderij Hagerhof. Op de 
woensdagmorgen zijn ze daar aanwezig.  
Nog even aandacht voor het dauwtrappen op Hemelvaartsdag, 29 mei als er samen 
met Los Vast Verband om 7:00 uur gewandeld gaat worden. Nadrukkelijk een 

http://www.burenhulpvenlozuid.nl/


uitnodiging voor alle culturen want de traditie heeft vanuit diverse godsdiensten 
ingang. 
IV Communicatie, website, Wijkkrant 
Dhr. Jack Driessen, de website is sinds 25 maart in de lucht. De laatste drie weken 
en de komende examenperiode zal er niet aan gewerkt kunnen worden. De 
studenten werken hem na hun examens bij en dragen de site dan over aan de 
werkgroep Communicatie die de site dan zelf moet kunnen bijhouden. 
De Wijkkrant is op 30 maart in de wijk verspreidt. Dit is helaas slecht gebeurt. Na de 
klacht hierover werd duidelijk dat klagen had moeten gebeuren binnen 5 werkdagen 
na verspreiding. De werkgroep kwam er pas na ongeveer 10 dagen achter dat veel 
adressen hem niet hadden ontvangen. De verspreiding van de volgende kranten zal 
weer gedaan worden door De Kwas uit Venlo-Zuid zelf. Hier zijn in het verleden 
goede ervaringen mee opgedaan. 
De bedoeling is dat de volgende uitgave in juni komt maar door het slecht 
doorkomen van de beloofde kopij ziet het er naar uit dat het misschien wel juli wordt. 
De werkgroep heeft een aanvang gemaakt met de secretariaatsfunctie en zal dit 
verder ontwikkelen samen met dhr. Ed Bastiaans.  
V Ouderendagbesteding 
Mevr. Heidi Bartels is niet aanwezig daarom zal Mevr. Susan Nijholt voor zover ze op 
de hoogte is ons bijpraten. Er is een brief gezonden aan de twee supermarkten in de 
wijk maar nog geen antwoord ontvangen. School ’t Wildveld wil ondersteunen bij de 
werkgroep, dat aanbod ligt er. Dhr. Gerard Cornelissen en Mevr. Els van Rooij zullen 
de groep komen versterken. Ook zal er een stuk voor de komende Wijkkrant 
aangeboden worden.  
VI Venlo-Zuid-Schoon 
Dhr. Ed Bastiaans, op 29 maart is een zeer geslaagde schoonmaakactie gehouden 
waarbij een groot deel van de wijk opgeruimd is. Een grote berg afval werd 
ingezameld. Op 17 juni zal er een bijeenkomst zijn samen met de diverse partners in 
de wijk, de bedoeling is dat iedere bewoner en partner in de wijk het eigen stuk wijk 
schoon houdt. Ook wethouder Henk Brauer zal op een van de komende overleggen 
aansluiten. 
VII Verkeer 
Mevr. José Gitsels, de vernieuwde werkgroep concentreert zich nu op de 
verkeersproblematiek omtrent de basisscholen. De Koperwiek en de Zuidstroom, de 
locatie Opheijstraat. Bij het overleg was een verkeersdeskundige aanwezig en de 
verwachtingen zijn positief. Dhr. Gerard Cornelissen memoreert nog enkele punten 
van de vorige werkgroep verkeer. Als daarvan opnieuw zaken moeten worden 
aangepakt zal een nieuwe werkgroep dat opnemen. 
 
5. Nieuw initiatief; buurtmoestuinen (Leanne Stange-van Diggelen) 
Mevr. Leanne Stange-van Diggelen wil samen met geïnteresseerden in Venlo-Zuid 
een buurtmoestuin aanleggen en beheren. Ze geeft een presentatie waarin vier 
mogelijke locaties naar voren komen. Op 12 juni is er voor belangstellenden een 
informatiebijeenkomst bij speeltuin ’t Hagerweike om 19.30 uur. 
Tijdens de presentatie was er al van enkele personen bijval. Het initiatief heeft elders 
in de stad al een paar voorbeelden. 
Er zal een stuk voor de komende Wijkkrant aangeboden worden. 
5a. Nieuw initiatief  
Dhr. Kees Dijkmans, niet aanwezig, heeft per mail gevraagd naar geïnteresseerden 
in de afvalproblematiek omtrent de ondergrondse afvalcontainers. Hij wil kartrekker 



zijn van die werkgroep. Hij vraagt medestanders. S.v.p. aanmelden via 
bewonersnetwerkvenlozuid@hotmail.com 
 
6. Presentatie vernieuwbouw obs De Koperwiek 
Mevr. José Vervoort, directeur obs De Koperwiek, en dhr. Martijn van de 
bestuursstichting Akkoord,  vertellen in het kort de ontstaansgeschiedenis van de 
school en de voorgenomen ontwikkelingen. De verwachting is dat na het 
binnenkomen van de 700e leerling net voor de meivakantie ongeveer de top bereikt is 
qua leerlingenaantal. De bouwzaken die gaan gebeuren hebben dan ook vooral 
betrekking op het omvormen van de voorlopige voorziening van de schoolwoningen 
tot een echt schoolgebouw. Er zal binnen de huidige grenzen van de contouren ver- 
en gebouwd worden. De tijdelijke voorzieningen bij de Broekhofstraat zullen ook 
voorlopig gehandhaafd blijven. 
 
7. Gegevens t.b.v BNVZ en beheer hiervan 
Dhr. Ed Bastiaans geeft aan wat de bedoeling is, het verzamelen van de NAW 
gegevens. E-mails worden het liefst per BCC verzonden zodat emailadressen niet 
breed verspreidt worden. Bij het secretariaat zal ook zorgvuldig met de te verzamelen 
NAW gegevens worden omgegaan en uitsluitend voor BNVZ-gebruik benut worden. 
Als er gegevens moeten worden doorgegeven wordt eerst toestemming gevraagd 
aan de betreffende persoon. Dhr. Hans Thijssen merkt op dat als je deelneemt het 
vanzelfsprekend is dat je die gegevens ter beschikking stelt. Anders maakt dat het 
functioneren van het netwerk erg lastig.  
  
8. Rondvraag 
Dhr, Martin Sitaniapessy, kan op woensdag slechts incidenteel vergaderen maar blijft 
wel graag op de hoogte.  
Dhr. Mimoun Boulbaroud, geeft aan dat de deelnemers van dit overleg zich 
uitgenodigd weten voor de Iftarmaaltijd op 4 juli ’s avonds in moskee Al Houda. 
Dhr. Karim, nodigt het BNVZ uit om de volgende vergadering van dit jaar, op 3 
september, de vergadering te houden in moskee Al Houda, Tegelseweg 65. Ze 
zullen erna een korte rondleiding of presentatie houden. Dat zal nog overlegd 
worden. 
Mevr. Hatice Karaman geeft namens diverse mensen een klacht door. Er is overlast 
van hangjongeren in met name speeltuin het Hagerweike in de namiddag en 
avonduren. De kleinere kinderen durven dan niet meer te spelen. 
Mevr. Christel Brieschke, biedt diverse plantjes aan voor de op te richten 
Buurtmoestuin. 
Dhr. Mart Peters, geeft aan dat er voor de aanwezigen foldermateriaal beschikbaar is 
van de DauwTrapwandeling 
Dhr. Gerard Cornelissen, geeft aan dat het goed is om de hangjongeren waarvan 
overlast wordt ondervonden uit te nodigen op “Venlo-Zuid presenteert zich”. 
 
9. Afsluiting 
De vergadering wordt met dank aan de aanwezigen voor hun bijdrage, de goede 
opkomst en speciale dank aan obs De Koperwiek voor de gastvrijheid om 21:07 uur  
gesloten. 
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